

CANADA GOOSE DONATES 1 MILLION YUAN TO WUHAN CHARITY FEDERATION

TORONTO – (February 6, 2020) – Canada Goose (NYSE: GOOS; TSX: GOOS) today announced that it has donated RMB1 million to the Wuhan Charity Federation to help fight the 2019-nCoV outbreak.

“On behalf of Canada Goose and our employees around the world, I would like to express our deepest gratitude to the medical and healthcare workers who are fighting tirelessly on the frontlines to combat this outbreak. Our hearts go out to all of those who have been affected. We stand together with the rest of the nation and hope that our humble contribution can be help to fight and win this battle,” said Dani Reiss, President & CEO of Canada Goose.

The Wuhan Charity Federation is a non-profit organization designated by the Wuhan City Epidemic Prevention and Control Headquarters to receive donations for relief efforts. For more information about the Wuhan Charity Federation, please visit www.wh-charity.com

For more information about Canada Goose, please visit www.canadagoose.com

CANADA GOOSE 加拿大鹅向武汉市慈善总会捐赠人民币100万元

多伦多，2020年2月6日讯 – 为支援抗击2019新型冠状病毒(2019-nCoV)疫情，Canada Goose加拿大鹅向武汉市慈善总会捐赠人民币100万元。

加拿大鹅总裁兼首席执行官Dani Reiss 表示：“我代表加拿大鹅全球员工向所有奋战在一线的医护人员致上最深切的敬意，感谢他们一直以来不遗余力地抗击疫情，亦在此向所有受疫情影响的人群表示深切关心，我们希望谨以绵薄之力携手中国人民共同抗击并战胜疫情。”

武汉市新型肺炎防控指挥部发布第4号通告，武汉市慈善总会负责接受捐款和通用物资。关于武汉市慈善总会，请访www.wh-charity.com。

关于Canada Goose加拿大鹅，敬请访问 canadagoose.com 了解更多详情。